

Imagine a mafia group backing a member of your family. Other family members have blindly supported them to manage the family inheritance following your father's recent death. What's more, this same person is **refusing security clearance**! It's like applying for a job and refusing a credit check. Even worse, **this person remains passive while another family member is willing to hand over some of the family land to the mafia**. **Let's face it**: the Premier of British Columbia is clearly talking about "**TREASON**," and rightly so, since the criminal Trump has used tariffs, national emergency powers, and political pressure to try to subjugate Canada. He has imposed 25% tariffs, invoked the "51st state," targeted Bombardier aircraft, pressured Alberta separatists, and even tried to block the construction of the \$6.4 billion Gordie Howe International Bridge. So, **MY FRIENDS**, let's forget the noise and THANK **Matt Jeneroux, Chris d'Entremont and Michael Ma** for joining the Liberal caucus to defend our resources and freedoms, Feb. 20, 2026.

Imaginez qu'un groupe mafieux appuie un membre de votre famille. D'autres membres de la famille l'ont aveuglément soutenu pour gérer l'héritage familial suite au décès récent de votre père. De plus, cette même personne **refuse son habilitation de sécurité**! C'est comme postuler à un emploi et refuser une vérification de crédit. Pire encore, **la personne reste passive face à un autre membre de la famille qui est prêt à céder une partie des terres familiales à la mafia**. **Revenons à la réalité** : le premier ministre de la Colombie-Britannique parle clairement de « **TRAHISON** », avec raison, puisque le criminel Trump a utilisé des tarifs douaniers, les pouvoirs d'urgence nationaux et la pression politique pour tenter de soumettre le Canada. Il a imposé des tarifs douaniers de 25 %, a évoqué le « 51e État », a ciblé les avions Bombardier, a fait pression sur les séparatistes albertains et a même tenté de bloquer la construction du pont international **Gordie-Howe**, un projet transfrontalier de 6,4 milliards de dollars. Alors, **MES AMIS**, oublions le bruit et **REMERCIONS Matt Jeneroux, Chris d'Entremont et Michael Ma** d'avoir rejoint le caucus libéral pour défendre nos ressources et nos libertés 20-02-2026.

*)**Liberal Party** • Parti libéral : This moment demands serious leadership and coming together to deliver for Canadians. We're excited to welcome **Matt Jeneroux** as he joins **Mark Carney** and our new Liberal team in that work — building a stronger and more secure future for Edmonton Riverbend and all Canadians. @liberalca.bsky.social <https://bsky.app/profile/liberalca.bsky.social/post/3mf5rfdg2ok2y>

*)**Chris d'Entremont**

<https://liberal.ca/statement-from-mp-chris-dentremont/>

*)**Michael Ma**

<https://liberal.ca/statement-mp-michael-ma/>